



Meeting Package

Elevate your meetings at The Chapter by HKJC. Our dedicated team offers comprehensive meeting services to ensure a seamless and successful event. With state-of-the-art facilities and top-notch technical support, we are committed to delivering the utmost professionalism.

Unlock the potential of your meetings with our exclusive package, designed to foster collaboration and maximize productivity.

Privileges include:

- Usage of meeting room from 9:00 am to 5:00 pm
- Two refreshment breaks provided
- Flexible lunch options with your choice of Chinese / Western set menu / Buffet
- Unlimited serving of freshly brewed coffee, tea, orange juice and water throughout the meeting
- Power Breakfast available upon request (Supplement charge)
- Complimentary use of built-in TV Monitor, LCD projector with portable screen for presentations
- WiFi internet access available
- Standard meeting stationery including notepads, flipcharts and whiteboard provided

The above offers are applicable for reservations with 12 or more guests.

Valid till 30 June 2024

THE *Chapter* BY HKJC

The Hilltop in The Valley



企業活動預訂推廣優惠

The Chapter by HKJC 精心打造的會議專案，讓您的企業活動出類拔萃。專業團隊提供一站式會議服務，協助您打造專屬的會議體驗。無論是會場設施、技術支援還是會議安排，我們致力於為您提供最專業的服務。

精選禮遇包括：

- 免費享用會議場地(上午九時至下午五時)
- 兩節自選茶點
- 中式或西式商務午餐
- 會議期間無限量供應即磨咖啡、精選茗茶、橙汁及水
- 可按需求提供營養早餐 (額外收費)
- 免費使用內置電視屏幕、液晶投影機和可攜式屏幕進行演示
- 無線寬頻互聯網服務
- 提供標準會議文具包括筆記本、活頁掛紙板和白板

以上優惠適用於 12 人或以上的訂座活動。

有效期至 2024 年 6 月 30 日

THE *Chapter* BY HKJC

The Hilltop in The Valley